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Abstract (en)
The device comprises: a tubular element (1) with a slide in which a cup (3) is slidably mounted, the said cup being intended to receive a stick (B)
of product and including at least one stud (4) engaged in a slide (2); a cylindrical casing (11) in the wall of which at least one helical groove (13)
is provided, this casing being slipped over the tubular element, the stud (4) being engaged in a groove (13); and an outer sleeve (14) in which the
casing (11) is locked whilst the tubular element (1) can turn relative to the said casing (11) and sleeve (14). Flexible friction means (F) are provided
between the casing (11) and the tubular element (1) and include at least one tongue (15), flexible in the radial direction, provided on one of the
pieces and capable of interacting with an inclined bearing surface (20) provided on the other piece. The tongue (15) and the inclined bearing surface
(20) are located, in the axial direction, beyond the lower end of the outer sleeve (14). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comprend : un élément tubulaire (1) à glissière dans lequel est montée coulissante une cupule (3) destinée à recevoir un bâton (B) de
produit et comportant au moins un ergot (4) engagé dans une glissière (2) ; une enveloppe cylindrique (11) dans la paroi de laquelle est prévue au
moins une rainure en hélice (13), cette enveloppe étant emmanchée sur l'élément tubulaire, l'ergot (4) étant engagé dans une rainure (13) ; et une
chemise extérieure (14), dans laquelle l'enveloppe (11) est bloquée, tandis que l'élément tubulaire (1) peut tourner par rapport aux dites enveloppe
(11) et chemise (14). Des moyens de frottement souple (F) sont prévus entre l'enveloppe (11) et l'élément tubulaire (1), et comportent au moins
une languette (15), flexible dans le sens radial, prévue sur l'une des pièces, et propre à coopérer avec une surface d'appui inclinée (20), prévue
sur l'autre pièce. La languette (15) et la surface d'appui inclinée (20) sont situés, dans le sens axial, au-delà de l'extrémité inférieure de la chemise
extérieure (14). <IMAGE>
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